
Verslag van de algemene ledenvergadering van Gasteren Goed voor Elkaar 

(GGvE) op 5 maart 2024 in dorpshuis De Gasterije. 

Aanwezig: Ina Klee, Ger Dijkstra, Maria Dijkstra, Vilma Ponten, Tikkel Hofman, Fietje Hofman, Angela 

Schneiders, Ben Mulder, Jantje Stokker, Arno Klee, Herman Roepman en Els van der Linden. 

Afwezig met kennisgeving: Annemarie Leenders, Margo Schulte. 

1  Welkom en introductie 

Arno heet de aanwezige leden van harte welkom op deze algemene ledenvergadering van GGvE en 

stelt de bestuursleden van GGvE voor: Arno Klee (voorzitter), Herman Roepman (penningmeester), 

Margo Schulte (secretaris, helaas afwezig vanwege een ongeval) en Els van der Linden (lid). 

Vervolgens neemt Arno de agenda van deze algemene ledenvergadering door.  

2  Notulen van de algemene ledenvergadering van 23 maart 2023 

De leden geven aan kennis genomen te hebben van de notulen en stellen deze ongewijzigd vast. Er 

zijn geen vragen of opmerkingen n.a.v. de notulen. 

3 Jaarverslag 2023 

Arno geeft een korte toelichting op het jaarverslag. 2023 was een goed maar weinig enerverend jaar. 

Er wordt maar matig een beroep gedaan op de transportdienst en de klussendienst maar niettemin 

blijven ze van belang. Wanneer het contact eenmaal gelegd is tussen een hulpvrager en een van onze 

vrijwilligers maken zij vaak onderling  verdere afspraken. De bijeenkomsten van de Huiskamer en 

Samen Koken - Samen Eten (SKSE) worden goed bezocht. 

4  Jaarrekening 

Herman licht de jaarrekening toe.  

-   De inkomsten van GGvE bestaan geheel uit contributies en donaties en bedragen tezamen € 1570. 

Omdat in dit bedrag al een aantal vooruitbetaalde contributies is opgenomen en er meer dan 

verwacht donaties zijn binnengekomen, worden de inkomsten voor volgend jaar begroot op € 1400. 

-   Na een vorig jaar door de Rabobank geïntroduceerde beleidswijziging vormen de bankkosten voor 

een kleine vereniging als de onze, een disproportioneel groot deel van de begroting. Een poging om 

dit gezamenlijk met andere verenigingen in Gasteren en omliggende dorpen bij de bank aan de orde 

te stellen, is bij gebrek aan belangstelling een stille dood gestorven. Er zal nog een brief aan de bank 

gestuurd worden om op heroverweging van haar beleid aan te dringen. 

-   Activiteiten gerelateerde kosten zijn de grootste kostenpost en betreffen de activiteiten van de 

Huiskamer, zoals de kosten voor de sprekers die een lezing geven, uitjes, en materialen die nodig zijn 

bij diverse activiteiten. 

-   Al met al kon het jaar 2023 worden afgesloten met een positief saldo van € 543,47 

-   Tot slot licht Herman de balans toe die de financiële positie op 31-12-2023 weergeeft. 

5  Verslag van de kascommissie  

De kascommissie, bestaande uit Ben Mulder en Arnold Tang, hebben de boeken gecontroleerd. Ben 

noemt de jaarrekening overzichtelijk en kloppend en complimenteert de penningmeester voor zijn 

nauwgezette administratie. 

De kascommissie stelt voor om het bestuur décharge te verlenen. De leden stemmen hier unaniem 

mee in en stellen daarmee de jaarrekening 2023 en de begroting voor 2024 vast. Dit houdt mede in 

dat de contributie voor 2024 op € 10,00 per huishouden gehandhaafd wordt.   

5  Benoeming nieuw kascommissielid 

Ben Mulder treedt af als lid van de kascommissie. Jan Woltman heeft zich bereid verklaard zijn plaats 

 



in de kascommissie in te nemen. De leden stemmen in met deze benoeming. De kascommissie voor 

2024 bestaat nu dus uit Arnold Tang en Jan Woltman.  

6  Bestuur: rooster van aftreden 

Om te voorkomen dat alle bestuursleden gelijktijdig aftreden wordt voorgesteld dat twee leden nu 

aftreden en zich direct weer verkiesbaar stellen, terwijl de andere twee bestuursleden dat volgend 

jaar doen. Arno toont het voorgestelde rooster van aftreden. 

Jaar van aftreden: 2023 2024 2025 2026 2027 

Arno of zijn opvolg(st)er  ▲   ▲ 

Els of haar opvolg(st)er  ▲   ▲ 

Margo of haar opvolg(st)er ▲   ▲  

Herman of zijn opvolg(st)er ▲   ▲  

Dus Arno en Els treden tijdens deze vergadering af en stellen zich direct weer verkiesbaar. De leden 

stemmen in met hun herbenoeming en met het rooster. 

7  Rondvraag 

 

Naar aanleiding van de hoge bankkosten werd de suggestie gedaan om de contributie weer in cash 

i.p.v. per bankovermaking te laten betalen. Dit zal de penningmeester nog eens onderzoeken. 

Na de rondvraag sluit Arno het formele gedeelte van de vergadering af en bedankt de leden voor hun 

aanwezigheid en steun. 

Tot slot stelt hij Marga van der Glind voor van Aandacht voor uw zorg, die na de pauze zal vertellen 

over de functie van mantelzorgmakelaar. 

Pauze 

Marga werkt als zelfstandig mantelzorgmakelaar en cliëntondersteuner voor haar eigen onderneming 

‘Aandacht voor uw zorg’. Na haar eerste baan als gezinsverzorgende in Hengelo, heeft ze jarenlang in 

verschillende functies in de zorg gewerkt. In de jeugdzorg, de thuiszorg, nachtzorg, persoonlijke 

begeleiding, etc. De laatste jaren als HBO-V verpleegkundige, zowel uitvoerend als leidinggevend.   

In haar persoonlijke situatie werd ze op een gegeven moment noodgedwongen zelf mantelzorger. Ze 

ervoer dat je zelfs als professional tegen allerlei zaken oploopt als je dingen wilt regelen zoals jij het 

hebben wilt. Er zijn duidend-en-één regels en verschillende financieringsstromen zoals WMO (wet 

maatschappelijke ondersteuning), WLZ (wet langdurige zorg), Jeugdwet, ZVW (zorgverzekeringswet). 

Het is puzzelen om uit te vinden waar je moet zijn, en de regels kennen om te weten waarop je 

aanspraak kunt maken, en in welke vorm (in natura of b.v. als PGB (persoonsgebonden budget). 

Na een heroriëntatie besloot ze om zorgmakelaar te worden. Ze wilde mensen ondersteunen bij het 

vinden van de juiste weg in de zorgwereld. 

Ze gaf voorbeelden van wat een mantelzorgmakelaar kan betekenen voor hulpzoekenden. Het 

namens de cliënt leggen van contacten met zorginstanties, het kenbaar maken van bijzondere 

wensen of omstandigheden, het maken van afspraken, en het erop toezien dat die nagekomen 

worden. Dit voorkomt voor de cliënt veel tijd, zorgen en frustratie. 

Haar advies is om niet te lang te wachten met hulpvragen. De hulp van een mantelzorgmakelaar of 

cliëntondersteuner wordt vaak vergoed. Ze verwees daarbij naar de website 

https://www.bmzm.nl/mantelzorgmakelaar/kosten/ van de beroepsvereniging mantelzorgmakelaars. 

Angela Schneider complimenteerde Marga met haar heldere uitleg, ze had dit graag allemaal eerder 

geweten. Els van der Linden bood Marga een prachtige mand met lentebloemen aan als dank voor 

haar zinvolle bijdrage aan deze avond. 

 

https://www.bmzm.nl/mantelzorgmakelaar/kosten/

